

**J.G.B. Appellant**

v.

**Her Majesty The Queen Respondent**

INDEXED AS: R. v. B. (J.G.)

File No.: 23320.

1993: October 8.

Present: Sopinka, Cory, McLachlin, Iacobucci and Major JJ.

ON APPEAL FROM THE COURT OF APPEAL FOR  
ONTARIO

*Constitutional law — Charter of Rights — Trial within a reasonable time — Delay not unreasonable — Canadian Charter of Rights and Freedoms, s. 11(b).*

## Cases Cited

Applied: *R. v. Askov*, [1990] 2 S.C.R. 1199; *R. v. Morin*, [1992] 1 S.C.R. 771.

## Statutes and Regulations Cited

*Canadian Charter of Rights and Freedoms*, s. 11(b).

APPEAL from a judgment of the Ontario Court of Appeal (1992), 58 O.A.C. 169, allowing the Crown's appeal from a stay of proceedings ordered by the Ontario Court (General Division). Appeal dismissed.

Alan D. Gold, for the appellant.

Ian R. Smith, for the respondent.

The judgment of the Court was delivered orally by

IACOBUCCI J. — This appeal comes to us as of right. Pursuant to the principles in *R. v. Askov*, [1990] 2 S.C.R. 1199, and *R. v. Morin*, [1992] 1 S.C.R. 771, there was no unreasonable delay in this case so as to justify the imposition of a stay under the provisions of s. 11(b) of the *Canadian Charter of Rights and Freedoms*. Applying the relevant factors, we are of the view that the delay

**J.G.B. Appellant**

c.

**a Sa Majesté la Reine Intimée**

RÉPERTORIÉ: R. c. B. (J.G.)

Nº du greffe: 23320.

1993: 8 octobre.

Présents: Les juges Sopinka, Cory, McLachlin, Iacobucci et Major.

**c EN APPEL DE LA COUR D'APPEL DE L'ONTARIO**

*Droit constitutionnel — Charte des droits — Procès dans un délai raisonnable — Pas de délai déraisonnable — Charte canadienne des droits et libertés, art. 11b).*

## Jurisprudence

Arrêts appliqués: *R. c. Askov*, [1990] 2 R.C.S. 1199; *R. c. Morin*, [1992] 1 R.C.S. 771.

## Lois et règlements cités

*Charte canadienne des droits et libertés*, art. 11b).

f POURVOI contre un arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario (1992), 58 O.A.C. 169, qui a accueilli l'appel du ministère public contre un arrêt des procédures ordonné par la Cour de l'Ontario (Division générale). Pourvoi rejeté.

Alan D. Gold, pour l'appelant.

Ian R. Smith, pour l'intimée.

Version française du jugement de la Cour rendu oralement par

i LE JUGE IACOBUCCI — Ce pourvoi est formé de plein droit devant notre Cour. Selon les principes établis dans *R. c. Askov*, [1990] 2 R.C.S. 1199, et *R. c. Morin*, [1992] 1 R.C.S. 771, il n'y a pas eu en l'espèce de délai déraisonnable au point de justifier l'imposition d'un arrêt des procédures en vertu de l'al. 11b) de la *Charte canadienne des droits et libertés*. Si l'on applique les facteurs pertinents,

from the time of the charge to the date set for trial was not unreasonable.

nous sommes d'avis que le délai intervenu du moment de l'accusation à la date fixée pour le procès n'était pas déraisonnable.

Accordingly, the appeal is dismissed.

*a* En conséquence, le pourvoi est rejeté.

*Judgment accordingly.*

*Jugement en conséquence.*

*Solicitors for the appellant: Gold & Fuerst,  
Toronto.*

*Procureurs de l'appelant: Gold & Fuerst,  
b Toronto.*

*Solicitor for the respondent: Ian R. Smith,  
Toronto.*

*Procureur de l'intimée: Ian R. Smith, Toronto.*